



香港汽車會

HONG KONG AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918

MEMBER OF



22nd July 2022

Dear athletes,

Re-selection of HONG KONG TEAM member to participate FIA Motorsport Games 2022 GT Sprint Cup

The 2nd FIA Motorsport Games is scheduled to be held on 28th to 30th October 2022 in Circuit Paul Ricard and its surrounding region at Marseille, France.

Since the former Hong Kong representative for GT Sprint Cup has withdrawn from the HONG KONG Team due to personal reasons, the Motor Sport Council of Hong Kong Automobile Association will reselect athlete to represent Hong Kong in the captioned discipline. Athletes who are interested in participating the competition are required to submit the application form and information on or before 5pm, 1st August 2022. The results will be announced on HKAA website on 5th August 2022.

The selection details are based on SELECTION POLICY FOR HONG KONG REPRESENTATIVE TO THE FIA MOTORSPORT GAMES 2022. Please read it carefully.

Please contact Ms. Pang at 3469-7101 or email to motorsports@hkaa.com.hk for inquiries.

Motor Sport Council

Useful link:

1. [Race information, selection criteria and details of each discipline](#)
2. [Application Form](#)



香港汽車會

HONG KONG AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918

MEMBER OF



致各賽車運動員：

FIA 賽車運動會 GT Sprint 香港區代表重新遴選公告

第二屆 FIA 賽車運動會將於 2022 年 10 月 28 至 30 日在法國馬賽舉行，鑑於原定代表香港參加「GT Sprint」項目的參賽者基於私人理由退出比賽，香港汽車會賽事委員會將重新進行遴選。有興趣參加的賽車運動員必須於 2022 年 8 月 1 日或之前提交申請表及所需資料。遴選結果將於 2022 年 8 月 5 日在香港汽車會網頁公佈。

遴選細則乃根據 2022 年 FIA 賽車運動會香港區代表遴選政策而訂，請細閱有關詳情。如有查詢，請致電 3469-7101 與彭小姐聯絡或電郵至 motorsports@hkaa.com.hk。

此致

賽事委員會

2022 年 7 月 22 日

有用連結：

- [比賽簡介、遴選細則及各項目詳情](#)
- [申請表格\(只提供英文版\)](#)